
1 
 

                                                                  

 

ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  29/11/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: 1) Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

           2) Υπουργό Εσωτερικών 

           3) Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

        

 

ΘΕΜΑ:  «Χρήζει άμεσης επέμβασης η Λεωφόρος Πόρτο Ράφτη» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Στην συνάντηση του Περιφερειάρχη Αττικής με τον Δήμαρχο 

Μαρκόπουλου φέρεται να συζητήθηκαν ποικίλα θέματα, μεταξύ των 

οποίων η ενίσχυση της οδικής ασφάλειας στη Λεωφόρο Πόρτο Ράφτη και 

η κατασκευή αντιπλημμυρικών έργων. 

 

Η εν λόγω Λεωφόρος τυγχάνει να είναι ο κεντρικός οδικός άξονας που 

συνδέει το Μαρκόπουλο με το Πόρτο Ράφτη, γεγονός το οποίο 

αποδεικνύει ότι πρόκειται για πολυσύχναστη Λεωφόρο, που ειδικά κατά 

τους θερινούς μήνες  η διέλευση οχημάτων αυξάνεται κατακόρυφα, 

εξαιτίας της υψηλής επισκεψιμότητας του παραλιακού μετώπου από τους 

κατοίκους του λεκανοπεδίου. 

 

Επιπροσθέτως κατά καιρούς τα τροχαία δυστυχήματα καταδεικνύουν την 

ανάγκη άμεσης οδικής επέμβασης στο εν λόγω οδικό δίκτυο, προκειμένου 

να ενισχυθεί η ασφάλεια τόσο των διερχόμενων οδηγών όσο και των πεζών 

που χρησιμοποιούν τις ελάχιστες υπάρχουσες διαβάσεις.  

 

Γι’ αυτούς τους λόγους, η τοποθέτηση περισσότερων φωτεινών 

σηματοδοτών, η δημιουργία επιπρόσθετων διαβάσεων, η κατασκευή 

εναέριων διαβάσεων (πχ γέφυρες πεζών), η ανακατασκευή φθαρμένων 
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σημείων του οδοστρώματος, το συχνό κλάδεμα των φυτών που  

ευρίσκονται στη διαχωριστική νησίδα και μειώνουν την ορατότητα και η 

αύξηση του φωτισμού του οδοστρώματος είναι μερικές ενέργειες που 

άμεσα πρέπει να ληφθούν υπ’ όψιν από τις αρμόδιες αρχές.  

 

Αναγκαίο δε, εστί και η κατασκευή αντιπλημμυρικών έργων κατά μήκος 

της Λεωφόρου, η οποία σε πολλά σημεία εξαιτίας της ιδιομορφίας του 

εδάφους εμφανίζει πλημμυρικά φαινόμενα, τα οποία είναι άκρως 

επικίνδυνα τόσο για τα διερχόμενα οχήματα αλλά και για τις επιχειρήσεις 

και τις κατοικίες που ευρίσκονται πλησίον αυτής.  

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Σε τι ενέργειες θα προβείτε, προκειμένου να  ενισχύσετε τους 

αρμόδιους Δήμους και την Περιφέρεια, έτσι ώστε να μεριμνήσουν 

τάχιστα για την ενίσχυση της οδικής ασφάλειας κατά μήκος της άνω 

Λεωφόρου; 

2) Δεσμεύεστε ότι οι απαιτούμενες οδικές επεμβάσεις θα έχουν 

ολοκληρωθεί μέχρι το επερχόμενο καλοκαίρι, ότε και θα αυξηθεί η 

κυκλοφορία στο συγκεκριμένο οδικό δίκτυο κατακόρυφα; 

3) Τι είδους οδικές επεμβάσεις έχουν γίνει στην άνω κεντρική 

Λεωφόρο, κατά τη διάρκεια διακυβέρνησης της χώρας από την 

Κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας; 

  

                             Ο ερωτών Βουλευτής 

                                       Αντώνιος Μυλωνάκης 




